

ERNEST BOREL



Chrono Collection GBR8600D-4629

Ernest Borel expands its range with a new collection of chronographs. Measuring short intervals is as much in demand as ever; now Ernest Borel puts its seal on the chrono's three counters. The twin tones of the generous 41 mm case and the 18k pink-gold plated bezel, set with diamonds, the matching bracelet, the faceted hands and hourmarkers or, visible through the transparent case back, the rhodium-plated movement with its delicate "Côtes de Genève" decoration and blued screws make up the Swiss firm's signature style. Chrono Collection is a natural continuation of the company's expertise. An intense personality combined with soft curves will once again win aficionados' hearts. Dimensions and functions will appeal to men while ladies could be tempted by the sparkle of diamonds.

Movement	Automatic, Swiss-made, Dubois Depraz calibre 2021, 57 jewels, "Côtes de Genève" motif, circular-grained and rhodium-plated finish, blued screws
Functions	Hours, minutes, seconds, date, chronograph and tachymeter
Case	Two-tone stainless steel, 41 mm 18k pink gold-plated bezel (10 mic) set with 60 diamonds Anti-reflective sapphire crystal and transparent back Screw-lock crown Water-resistant to 50 m / 5 ATM
Dial	White Tachymeter scale on the flange 12-hour counter at 9 o'clock, 30-minute counter at 6 o'clock, small seconds at 3 o'clock Date window at half past 4
Bracelet/Strap	Two-tone, steel and gilt steel with folding clasp

ERNEST BOREL



Chrono Collection GBR8600D-4629

Ernest Borel étoffe sa gamme d'une nouvelle collection de chronographes. Si la fonction reste très plébiscitée, la maison du Noirmont s'accapare les fameux compteurs de temps courts et y impose son style. On ne s'y trompe pas. Le bicolore, entre le généreux boîtier de 41 mm et la lunette plaquée or rose 18 ct et sertie, le bracelet affichant des teintes assorties, les aiguilles et index facettés ou, perceptible par le fond transparent, le mouvement rhodié, décoré de fines Côtes de Genève et ses vis bleuies forment une signature esthétique chère à Ernest Borel. Chrono Collection perpétue tout naturellement le savoir-faire de la marque. Une fois de plus, grâce à l'intense caractère mêlé à la douceur des courbes, les aficionados seront conquis ; la taille et la fonction devraient plaire à ces messieurs, à moins que les diamants n'attirent plus ces dames.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, Swiss made, calibre 2021 Dubois Depraz 57 rubis ; décor « Côtes de Genève », finitions perlées et rhodiées, vis bleuies
Fonctions	Heure, minute, seconde, date, chronographe et tachymètre
Boîtier	Acier inoxydable bicolore, 41 mm Lunette plaquée or rose (10mic 18 ct) et sertie de 60 diamants Glace saphir traitée antireflet et fond transparent Couronne vissée Étanche à 50 m / 5 ATM
Cadran	Blanc Echelle tachymétrique sur le rehaut Compteurs 12 heures, 30 minutes et petite seconde à respectivement 9h, 6h et 3h Guichet date à 4h30
Bracelet	Bicolore, acier et acier doré avec boucle déployante